
Po sérii podzimních výletů se 
neúprosně blíží vánoční čas. Na-
štěstí paní Zima ještě o sobě ne-
dala znát a tak obec stihla rea-
lizovat vše co chtěla nebo vlivem 
vnějších okolností musela. A tak 
se pokusím shrnout drobné akce, 
které snad zlepší život občanům 
naší obce.

Asi „papírově“ nejnáročnější 
akcí bylo získání územního sou-
hlasu na opravu veřejného osvět-
lení podél č.p. 66 až k č.p.46. 
Kdo někdy stavěl a je jedno jest-
li dům či „malou stavbu“ tak asi 
ví o čem píšu. Zajistit projektovou 
dokumentaci, vyjádření od všech 
dotčených orgánů, správců sí-
tí, sousedů, zajistit koordinované 
stanovisko od všech odborů MÚ 
Turnov, památkářů, Krajské správy silnic, vyřídit majetkoprávní vztahy před realizací stavby trvalo od na-
hlášení poruchy na veřejném osvětlení až po realizaci skoro 5 měsíců. Samotná oprava byla hotová 
za 2 dny. Věřte mi, že jsme se snažili vše co nejrychleji zařídit, aby provizorní kabel přes místní komu-

nikaci byl uložen do země ještě před začátkem zimy. Jsem ráda, že 
jsme to stihli. 

Během léta vypadlo několik kamenů z opěrné zídky u spodní pěší 
cesty k nádraží. Kameny jsou již na svém místě, ale pravděpodobně 
v nejbližší době budeme muset investovat do rozsáhlejší opravy této 
zdi.

Dále bude opětovně nataženo oplocení ve svahu mezi Centrem ra-
dosti dětí a hasičskou loukou, v místě, kde bylo sešlapáno a zkrouce-
no. Děti, ale i dospělí si zde zkracovali cestu na hřiště. Bohužel to byly 
i děti z Radimovic a okolí. Žádám Vás, neničte obecní majetek, udě-
lejte pár kroků navíc a choďte ofi ciálními vstupy na víceúčelové hřiště. 

Poslední drobnou akcí, která je asi nejvíce vidět jsou nové silniční ob-
rubníky na návsi. Protože i k této akci se rozvinula diskuze tak se po-
kusím vysvětlit důvod její realizace. Hlavním důvodem bylo zaříznutí 
okraje asfaltu, který se v místech mezi kontejnerovým stáním a hospo-
dou drolil. Myslím si, že se instalací obrubníků se rozhodně nezvětšilo 
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Obecní úřad informuje
Pátého zasedání zastupitelstva, 

které se konalo 5.10.2015 se zú-
častnilo 6 zastupitelů, zastupitel-
ka Ing. Lesáková byla omluvena. 
Dále bylo přítomno 5 občanů.
 Usnesení č. 30/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
s o u h l a s í
s přijetím daru, který byl pořízen v rám-
ci projektu „Obnova místních komunika-
cí a veřejné zeleně v Mikroregionu Jizera“ 
od Mikroregionu Jizera (chodník od č.p. 
12 až č.p. 69, povrch komunikace za č.p. 
74 k č.p 113, 16 ks laviček, 6 ks odpadko-
vých košů, 1 ks stojan na kola, 14 ks stro-
mů, 280 ks keřů, 155 ks keřů živého plotu, 
zatravnění parku za obecním úřadem, plo-
tostřih Active H23S60, zahradního traktoru 
John Deere X540 vč. valníku a křovinořez 
Active 4,0 BT.
a u k l á d á
starostce obce podepsat darovací smlouvu 
s Mikroregionem Jizera
Termín: 12/2015
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Obecně závazná vyhláška č. 2/2015, Obecně závazná vyhláška č. 2/2015, 

kterou se vydává požární řád obcekterou se vydává požární řád obce

 Usnesení č. 31/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
obecně závaznou vyhlášku č. 2/2015, kte-
rou se vydává požární řád obce 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Prodej pozemku p.č. 1309/2 v k.ú. Prodej pozemku p.č. 1309/2 v k.ú. 

Radimovice u SychrovaRadimovice u Sychrova

Dne 5.11.2014 byl na úřední desce OÚ 
zveřejněn záměr prodeje pozemku.

 Usnesení č. 32/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e 
prodej pozemku p.p.č. 1309/2 (druh po-
zemku ostatní plocha) o výměře 552 m2, 
který je nově oddělen z pozemku p.
p.č.1309 vše v k.ú. Radimovice u Sychrova, 
dle geometrického plánu č.448-93/2014 
za cenu 16.560,- Kč, dle znaleckého po-

sudku č. 5710-082/2015 ze dne 3.7.2015
a u k l á d á
starostce obce podepsat kupní smlouvu 
s Lesy České republiky, s.p. na prodej po-
zemku p.p.č.1309/2 v k.ú. Radimovice 
u Sychrova
Termín: 12/2015
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato.

Koupě pozemku č. 1288 v k.ú. Koupě pozemku č. 1288 v k.ú. 

Radimovice u SychrovaRadimovice u Sychrova

Správa železniční dopravní cesty, státní 
organizace nabídla obci ke koupi poze-
mek p.č. 1288 v k.ú. Radimovice u Sychro-
va (1.polovina druhé pěší cesty k nádraží 
„kopečku“). Výměra je 51 m2 a částka je 
20.000,- Kč (cena dle znaleckého posudku 
11.400,- Kč, náklady na zhotovení znalec-
kého posudku + doklady 5.200,- Kč, další 
náklady SŽDC spojené s prodejem 3.400,- 
Kč).
Starostka obce seznámila přítomné s kore-
spondencí se SŽDC, kdy obec nesouhlasí 
s výší ceny.

 Usnesení č. 33/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
n e s c h v a l u j e
koupi pozemku p.č. 1288 v k.ú. Radimovice 
u Sychrova za částku 20.000,- Kč 
a u k l á d á
starostce obce jednat se Správou železniční 
dopravní cesty, státní organizace o snížení 
kupní ceny. Termín: 12/2015
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Prodej pozemku p.č. 1199 v k.ú. Prodej pozemku p.č. 1199 v k.ú. 

Radimovice u SychrovaRadimovice u Sychrova

Vlastník nemovitosti st.p. 97 v k.ú. Radimo-
vice u Sychrova podal žádost o prodej po-
zemku č. 1199 v k.ú. Radimovice u Sych-
rova. Na pozemek vázne věcné břemeno, 
dle výpisu z katastru nemovitostí. Starostka 
obce požádala Katastr nemovitostí v Liberci 
o zaslání kopie smlouvy, po jejím obdržení 
bude teprve vypsán záměr prodeje pozem-
ku, v kterém budou uvedeny údaje ze smlou-
vy o věcném břemeni, aby zájemci o kou-
pi byli informováni o omezení vlastnického 
práva u tohoto pozemku. Cena dle znalec-
kého posudku.

Oprava veřejného osvětleníOprava veřejného osvětlení

Porucha na veřejném osvětlení bude opra-
vena až po získání veškerých podkladů 
od dotčených orgánů a vlastníků sousedních 
nemovitostí a následně vydaného územního 
souhlasu.

Elektronická aukce odpadůElektronická aukce odpadů

Centrální zadavatel obec Malá Skála vyhlásil 
výzvu k předkládání nabídek na zakázku ma-
lého rozsahu „Administrace nadlimitní veřejné 
zakázky na likvidaci odpadů formou elektro-
nické aukce“. Celkem se zapojilo 21 obcí, 
které jsou veřejnými zadavateli této veřejné 
zakázky. Do termínu 2.9.2015 se přihlásilo 
celkem 9 fi rem. Zvítězila fi rma PPE.CZ.

Lesní klub SkaláčekLesní klub Skaláček

Obec oslovila maminka dětí z obce Radi-
movice, které navštěvují Lesní klub Skaláček 
o jakoukoli fi nanční podporu na vybavení 
maringotek – zařízení kuchyňky, potřeby 
pro odpočinek, topná tělesa, kompostovací 
toaletu a další. 

 Usnesení č. 34/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
dar ve výši 1.000,- Kč na kofi nancování 
vybudování zázemí Lesního klubu Skaláček
a u k l á d á
starostce obce podepsat darovací smlouvu 
se Střediskem ekologické výchovy Český 
ráj, IČ 75041332, se sídlem Sedmihorky 
72, 511 01 Turnov 
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Program rozvoje obce RadimoviceProgram rozvoje obce Radimovice

Starostka obce představila přítomným pra-
covní verzi Programu rozvoje obce Radi-
movice s tím, že bude samostatné jednání 
k tomuto rozvojovému dokumentu obce dne 
19.10.2015 od 18.00 hodin na obecním 
úřadě Radimovice.

Změna rozpočtu – rozpočtové opatření Změna rozpočtu – rozpočtové opatření 

č. 4/2015č. 4/2015

 Usnesení č. 35/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
změnu rozpočtu – rozpočtové opatření č. 
4/2015, dle důvodové zprávy
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0
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Výsledek hlasování: usnesení přijato

Darovací smlouva č. OLP/2270/2015 Darovací smlouva č. OLP/2270/2015 

(Diplom za moderní knihovnické (Diplom za moderní knihovnické 

a informační služby)a informační služby)

 Usnesení č. 36/2015
Zastupitelstvo obce po projednání
s c h v a l u j e
přijetí daru ve výši 10.000,- Kč od Liberec-
kého kraje za získání „Diplomu za moderní 
knihovnické a informační služby“ v soutě-
ži Vesnice roku 2015 v Programu obnovy 
venkova.
a u k l á d á
starostce obce podepsat s Libereckým kra-
jem darovací smlouvu č. OLP/2270/2015
Termín: 10/2015
Hlasování:

Pro Proti Zdržel se

6 0 0

Výsledek hlasování: usnesení přijato

Diskuze:Diskuze:

• Hana Hanušová 
Žádá, aby obec buď koupila nebo uzavřela 
služebnost na část pozemku č. 1080 v k.ú. 
Radimovice u Sychrova, kde je umístěn ka-
bel veřejného osvětlení.
 Dagmar Šrytrová
Vlastník pozemku ať podá na obecní úřad 
písemně žádost včetně uvedení kupní ceny 
a částky za služebnost. Následně bude žá-
dost projednána v zastupitelstvu obce.
• Iva Švec
Během akce na zámku dne 3.10.2015 par-
kovala vozidla podél nově vybudované-
ho chodníku v úseku před č.p.27. Žádost 
o prověření osazení dopravní značky zá-
kaz stání.
 Dagmar Šrytrová
Osazení dopravní značky podléhá schvále-
ní dopravního inspektorátu a rozhodnutí MÚ 
Turnov. Obec zjistí zda lze dopravní znač-
ku osadit.

• Hana Hanušová
Dotaz na dotaci na likvidaci bioodpadu. 
V lesích jsou černé skládky bioodpadů. Za-
pojení občanů nebo hasičů do svozu biood-
padů. Žádost o průzkum mezi občany, aby 
se vyjádřili k likvidaci a svozu bioodpadů.
 Ladislav Dvořák
Proč by měli hasiči svážet bioodpad?
• Vladimíra Tomšů
Nevědí si rady s bioodpadem. Kompostér 
nestačí, kam s větvemi? Nemají možnost si 
odvést bioodpad.
 Dagmar Šrytrová
Obec uveřejní ve Zpravodaji dotazník, 
ve kterém požádá občany, aby se vyjádři-
li ke svozu a likvidaci bioodpadů. Upozor-
nění: náklady na svoz a likvidaci bioodpa-
dů stojí peníze. Co se týká dotazu k dotaci 
na bioodpad tak minimální výše způsobi-
lých realizačních výdajů činí 500.000,- Kč 
(bez DPH) na projekty dle 5. výzvy z minis-
terstva životního prostředí.

množství odtoku vody z návse. Ale množily se oprávněné stížnosti na tvoření kaluží v nejnižším bodě komu-
nikace mezi návsí a vilou Zelenka, v křižovatce u parku k vile. Byla zvolena zatím nejlacinější a nejrychlejší 
varianta odtoku vody z tohoto místa, a to pročištění příkopů a sejmutí drnu podél krajnice vozovky. Uvidíme 
po skončení zimy, jestli tato drobná úprava pomůže situaci vyřešit.

Chtěla bych také poděkovat všem brigádníkům, kteří věnovali svůj osobní čas v neděli 8.listopadu a při-
šli naložit a odvést pytle s listím, ale i třem dalším, kteří připravené listí naložili do pytlů nebo shrabali listí 
ve svahu pod koupalištěm. Je vidět, že není tak samozřejmá dobrovolná účast na brigádách, jak bylo de-
klarováno v diskuzi na minulém zastupitelstvu. Tak třeba příště se najde víc rukou, které pomohou. 

Přeji Vám krásný zbytek podzimu a těším se na Vaši účast na některé z kulturních akcí, které jsou pro Vás 
do konce roku připraveny.  Dagmar Šrytrová, starostka

Jak to vidí starostka

Vítání
občánků

V sobotu 10. 
října jsme mezi 
nové občánky 

Radimovic 
přivítaly slečny

Janičku 
Holečkovou

a Elišku 
Rulcovou.
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Pro děti, které se zúčastnily le-
tošních Mohelských ostrovů, byl 
připraven ještě výlet do Dino-
parku v Liberci. Zde jsou k vidění 
jak exempláře pravěkých živoči-
chů v životní velikosti, tak popisy 
a mapy od počátku vzniku ves-
míru, až do dnešní doby. Děti si 
mohou projít stezku mezi zvířaty, 
podívat se na 3D video z pod-
mořského světa, nebo si v písko-
višti najít kostru vyhynulého mon-
stra. Téměř tříhodinový pobyt si 

myslím všichni užili, přestože od-
cházet se skoro nikomu nechtě-
lo. Jako „nášup“ jsme ale při-
dali ještě návštěvu Dětského dne 
SBD Sever, který se konal v are-
álu ve Vesci. Již druhý ročník této 
akce nabídl, pro více jak 10 tisíc 
návštěvníků, řadu předváděcích 
a zábavných akcí. Ukázky zá-
sahů policie, hasičů nebo psovo-
dů, předváděcí akce automobi-
lek, střílení z airsoftových zbraní 
atd. Velkou pozornost sklidili ale 

také ukázky vojenské techniky 
z 2. světové války nebo aktuální 
výzbroj naší armády. Předvede-
ní zásahu armádních záloh pro-
ti teroristům nebo téměř hodino-
vá rekonstrukce bitvy ustupujících 
německých vojsk s Rudou armá-
dou byl asi vrchol celého dne. Si-
ce jsme se tam všichni trochu tla-
čili a občas se přes hluk z kano-
nů a kulometů neslyšeli, ale jak ti 
starší, tak i děti si tuto ukázku užili. 

Ladislav Dvořák – místostarosta

Mohelské ostrovy – završení

Svoz odpadů o vánocích a změny v roce 2016
Severočeské komunální služby s.r.o. informují o těchto změnách:
• V 52. týdnu může dojít od čtvrtka 24. 12. 2015 ke zpoždění svozu, z důvodu vynechání odpo-

lední směny a dotažení vývozů do konce týdne (max. do soboty 26.12.)
• V 53. týdnu může dojít od čtvrtka 31. 12., resp. od pátku 1.1.2016 ke zpoždění, z důvodu vy-

nechání odpolední směny 31.12. a ranní směny 1.1.2016 a dotažení vývozů do konce týdne (max. 
do soboty 2.1.2016).

Popelnice však prosím nechte přistavené na řádné svozové dny.

Letošní rok 2015 končí týdnem 53. – lichý týden a rok 2016 začíná 1. týdnem – opět lichý.
Z uvedeného důvodu zůstává zachován cyklus vývozu 1x14 dní a nádoby, které se v roce 2015 

jezdily v liché týdny se budou v roce 2016 jezdit v sudé týdny a nádoby, které se jezdily v roce 2015 
v sudé týdny se budou v roce 2016 jezdit v týdnech lichých.
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Na základě diskuze na posledním zasedání zastupitelstva obce byl do každé domácnosti doručen v pa-
pírové podobě „biodotazník“, zároveň byla možnost odpovědi odeslat elektronickou cestou prostřednic-
tvím www.radimovice.cz. K termínu přijmu odpovědí bylo shromážděno celkem 43 vyplněných dotazníků, 
to je 18,2 % z trvale hlášených obyvatel obce nad 18 let věku. Všem občanům, kteří odeslali odpovědi 
děkuji. Potěšující je zjištění, že 26 dotazníků bylo podepsaných.

Výsledky odpovědí jsou následující:

Bioodpad (trávu, zbytky rostlin a shnilé ovoce) občané likvidují (možnost uvést více odpovědí):
a) Kompostuji na svém pozemku: 41 odpovědí
b) Odvážím do lesa: 8 odpovědí
c) Vyhazuji do nádoby na komunální odpad: 11 odpovědí
d) Jiné: 
 Do popelnice vyhazuji odpad z kuchyně.
 Zbylý odpad máme na zahradě, očekáváme, že obec zajistí likvidaci dle zákona
 Pytlujeme a syn odváží do Turnova

Bioodpad (větve) likviduji (možno uvést více odpovědí):

a) Odvážíme do lesa: 4 odpovědi
b) Pálím na zahradě: 9 odpovědí
c) Vozím na „čarodějnice“: 22 odpovědí
d) Jiné:
 Suché větve pálím v kotli nebo kamnech či krbu: 15 odpovědí
 Zahradní drtička větví: 3 odpovědi

Bioodpad chci likvidovat prostřednictvím:

a) Vlastního kompostu: 32 odpovědí
b) Bioopopelnice o velikosti 240 l, na základě úhrady od občana: 2 odpovědi
c) Prostřednictvím kompostárny v Turnově: 6 odpovědí
d) Kontejner o velikosti 1100 litrů: 3 odpovědi
e) Velkoobjemový kontejner od Severočeských komunálních služeb: 11 odpovědí
f) Velkoobjemový kontejner od Technických služeb Turnov: 2 odpovědi

Navrhuji variantu, která bude v souladu se zákonem č. 185/2001 Sb., o odpadech:

 Pro umístění velkoobjemového kontejneru na návsi hlasovalo 6 občanů.
 Bioodpad soustředit v pytlích určených na bioodpad a obec zajistí společný odvoz do Turnova. Tento 

způsob využívají i jiné obce. Možno ověřit na internetu.
 Odvoz do kompostárny zajistí obec.
 Obec pořídí vhodný dopravní prostředek, který bude pravidelně realizovat svoz.
 Je možné získat info v obcích, kde již systém funguje a jejich zkušenosti?
 Kompostárna vhodná pro majitele přívěsných vozíků. Kontejner 1100 l vhodný na trávu. Velkoobjemo-

vý kontejner od SKS – příležitostně – větve, odřezané thuje.
 Kontejner za plotem OÚ 1x za 14 dní.
 Zachování stávajícího stavu, jednorázový svoz listí na podzim. Na jaře – pálení větví na „čarodějnice“.
 Navrhuji, aby obec upozornila občany, že odvoz jakéhokoli odpadu je zakázána dle lesního zákona 

do lesa vozit. Větve a dřevní odpad by mělo být možno odvést na místo, kde budou čarodějnice po ce-
lý rok, ne jen v dubnu.

 Biopopelnice bez poplatku jako všude! Velkoobjemový kontejner u obecního úřadu nebo na hasičské 
louce. Min. 1x14 dní.

 Biopopelnice zdarma – odvoz 1x14 dní. Obec ušetří za poplatek v kompostárně – uhradí popelnici, 
větve – čarodějnice. Jen tak se zamezí vhazování jiného odpadu.

Odpovědi z „Biodotazníku“
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Již podruhé se mi stalo, že 
po volebním úspěchu do obecní-
ho zastupitelstva se mě hned řa-
da lidí ptala, jestli se opět pojede 
do sklípku? Jako předseda kultur-
ní komise jsem tedy, po dohodě 
s ostatními zastupiteli, tento výlet 
zařadil do letošních akcí. Nutno 
říct, že ještě v létě zájem přetrvá-
val a tak jsme stanovili místo, ter-
mín, cenu a program. Najednou 
ale zájem řady lidí začal opadat 
s tím, že mají jiný program, je to 
drahé, že víno nepijí atd. Takže 
nakonec z celé vesnice jelo jen 9 
lidí. Dalších 7 byli kamarádi z ji-
ných obcí a měst. Dva účastníci se 
odhlásili den předem ze zdravot-
ních důvodů. 

Kdo se výletu zúčastnil, tak si 
ho, věřím, užil a vrátil se spokoje-
ný. Svědčí o tom i množství dove-
zeného vína. 

Pro ty ostatní tentokrát pouze 
v krátkosti: 

Vyrazili jsme v sobotu ráno 
3.10. a první tři degustace pří-
vlastkových vín proběhly během 
cesty v autobuse. Po příjezdu 
do Valtic následovala řízená de-
gustace se sommelierem v Salonu 

vín v zámeckých sklepích. Zde se 
jednalo o pětici ze stovky nejlep-
ších vín z České republiky za rok 
2014. Následoval přesun do ob-
ce Dolní Věstonice, kde jsme se 
ubytovali v nově zrekonstruo-
vaném penzionu se klípkem Hu-
sí Plácek. Po přivítání čerstvým 
burčákem jsme si mohli projít ves-
nici a pak povečeřet z teplého 
rautového stolu. Kuřecí paličky, 
kuřecí a vepřové řízečky, bram-
bory na tymiánu, zeleninový salát 
a další dobroty. Večerní program 
zahájila degustace vín za dopro-
vodu odborného výkladu k da-
ným vínům 
a regionu Pála-
va od somme-
liera pana Ne-
kvasila. Celkem 
šest vzorků pří-
vlastkových vín 
chutnalo skvě-
le. Po výkladu 
jsme zasedli 
ke stolům a po-
kračovali dál 

v neomezené konzumaci těchto 
vín za doprovodu harmonikáře. 
V neděli ráno jsme ještě posní-
dali burčák, prohlédli si muzeum 
a z Dolních Věstonic se přesunu-
li do vedlejších Popic k vinaři pa-
nu Žídkovi. Po prohlídce nových 
i starých částí jeho výroby a skle-
pů jsme ochutnali dva vzorky bur-
čáku a dalších šest vzorků opět 
přívlastkových vín. Tato vína jsme 
si také mohli za příznivé ceny na-
koupit a vyrazit zpátky domů. 

Takže jak jsem již psal. Kdo jel, 
viděl, ochutnal a bavil se.

Ladislav Dvořák – místostarosta

Obecní výlet do sklípku Husí Plácek v Dolních Věstonicích
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Druhý říjnový víkend se nesl 
opět v duchu babího léta. A také, 
jako již téměř tradičně, se kona-
la výluka vlakové dopravy. Pro-
tože je to ale skoro každý rok, 
tak nás to už nemohlo zaskočit. 
Tedy ve skutečnosti mě to zasko-
čilo, protože jsem do pozvánky 
dal špatný odjezd autobuso-vla-
ku z návsi směrem na Turnov. Na-
štěstí se tuto chybu podařilo včas 
podchytit a opravit. 

V sobotu 10. října tedy skupi-
na výletníků vyrazila na dlouhou 
cestu do Jinolic. Cesta to není za-
se tak dlouhá co se týká vzdále-
nosti, ale co se týká doby, kterou 
musíte strávit v autobuse, vlaku 
a čekáním. Takže výjezd v 8.27 
z Radimovic a příjezd do Jinolic 
v 10.15. Každopádně toto nám 
náladu nezkazilo a vyrazili jsme 
směrem do skal. Další tradicí je 
také to, že se k nám cestou při-

dají noví dvou i čtyřno-
zí cestovatelé. U brány 
do Skalního města tedy 
přešlapovalo celkem 46 
nohou a 12 tlapek. 

Stezky ve skalách jsou 
rozděleny do malého 
a velkého okruhu, ale my 
jsme se vydali tím naším. 
Od každého to bylo ně-
co. V Prachovských ska-
lách je velké množství vy-
hlídek, ze kterých je pře-
krásný výhled na všech-
ny světové strany. Hned 
z té první jsme viděli vše 
od Trosek, přes Ralsko, 
Ještěd, Jizerky až do Kr-
konoš. Samotné vyhlídky 

nesou různá jména a označení. 
Některé podle pěveckých sbo-
rů, které místo před desítkami let 
navštívily – Křížkovského sboru 
a Hlaholská, jiné podle pohád-
kových postav – Rumcajsova, 
nebo podle postav z naší histo-
rie – Vyhlídka Dr. Edvarda Bene-
še. My jich zvládli celkem šest ze 
dvanácti. Cesta po nich není nijak 
náročná a téměř pořád se jde 
po horizontu nebo vršku skal. Je-
diné velké klesání bylo po pískov-
cových schodech Myší dírou, což 
je štěrbina mezi skalami. Její ná-
zev napovídá tomu, že dva ved-
le sebe místy opravdu neprojdou. 
Po společné fotce pod skalami 
nám zbývalo už jen pár set metrů 
k občerstvení. Oběd jsme si da-
li u spodní pokladny v Turistické 
chatě. Vůně řízku s bramborem, 
guláše nebo smažáku se po chví-
li linula po terase, ale na dlouhé 
sezení nebyl čas a v chladnějším 
počasí ani chuť. A tak jsme po jíd-
le opět vyrazili na zbytek cesty. 
Po mírném stoupání jsme se do-
stali zase na horizont a přes dvě 
vyhlídky, z nichž jsme našli jen 
jednu (ta druhá je sice značená, 

Výlet do Prachovských skal
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ale zarostlá), jsme došli na konec 
Prachovských skal. Pak už násle-
dovalo jen klesání a cesta na vlak 
směrem na Libuň. Díky svižnější 
chůzi jsme zde sice museli chvíli 
počkat, ale pak už jsme opět ces-
tovali vlakem zpět do Turnova. 
Tam se nám podařilo nastoupit 
do výlukového autobusu a dali si 
ještě jednu procházku z Rohan-
ky až domů. A tím celý podzimní 
výlet končí. Vše vyšlo, všichni se 
prošli a ve zdraví se vrátili. Tak 
zase příště. 

Ladislav Dvořák – místostarosta

Místní knihovna má od října dva nové počítače a jeden monitor. Podařilo se je pořídit za přispění Minister-
stva kultury ČR z grantu VISK 3 a projekt se jmenoval „Doplnění počítačového vybavení v Místní knihovně 
Radimovice před připojením do regionálního knihovního systému Clavius REKS“.

Pozvánka na Kotlíkový seminář
Liberecký kraj pořádá pro žadatele programu Kotlíkové dotace v Libereckém kraji semináře, na kte-

rých proběhne prezentace a pracovníci krajského úřadu zodpoví dotazy. Seminář je určen fyzickým 
osobám, kteří chtějí měnit kotel na tuhá paliva.

Termíny seminářů v našem okolí:

Turnov – 7.12.2015 od 14:00 do 17:00 hodin. 
Městský úřad Turnov, ul. A.Dvořáka 335, č. dv. 215 (od 14:00 konzultace, od 15:30 prezentace + 

dotazy)

Liberec – 14.12.2015 od 16:00 do 18:00 hodin.
Krajský úřad Liberec, multimediální sál, vstup z budovy C, U Jezu 642/2a (prezentace + dotazy)

Jablonec nad Nisou – 21.12.2015 od 16:00 do 18:00 hodin.
Magistrát města, Mírové nám. 19, zasedací místnost zastupitelstva města, 2. patro (prezentace + 

dotazy)

28.11.2015 – valná hromada SDH Radimovice
29.11.2015 od 16:00 hodin – rozsvícení vánočního stromu na návsi
30.11.2015 – Divadelní představení Pygmalion. Odjezd autobusem v 17:45 z návse.
5.12.2015 – vánoční setkání seniorů se zastupiteli obce v hospodě U Šulců, čas bude upřesněn na po-
zvánce
6.12.2015 od 15:00 hodin – mikulášská nadílka ve víceúčelové budově. Nutné – přihlásit účast dítěte 
na obecním úřadě do 20.11.2015. Bez přihlášení nedostane dítě mikulášský balíček.

Kalendář akcí

Nový počítač v knihovně
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Mladí hasiči na braňáku

Měsíc listopad patří již tradičně 
závodu požárnické všestrannos-
ti. Tentokrát padlo pořadatelství 
na SDH Osečná. Bohužel sluníč-
ko, které celý týden svítilo se roz-
hodlo, že v sobotu 7. listopadu 
pošle na nás své bratříčky mráč-
ky a trochu nám závod zpestří 
dešťovými přeháňkami. Ale pro-
tože hasiči nejsou z cukru tak nám 
déšť nevadil. Naopak, pršeli nám 
medaile.

Ale jak to všechno bylo. 
Do kroužku mladých hasičů se 
aktivně zapojilo 25 dětí, které 
se od září pravidelně scháze-
ly každý pátek na víceúčelovém 
sportovišti. Braňák neboli závod 
požárnické všestrannosti je pro 
malé děti náročný závod. Uběh-
nout 2 km trať a splnit u toho řadu 
disciplín bez trestných bodů a při-

tom v co nejkratším čase, doká-
žou opravdu jen ti nejlepší a mezi 
ně určitě patří děti z Radimovic. 

V Osečné startovaly celkem 
4 hlídky mladších dětí a 1 hlíd-
ka starších dětí. A výsledky byly 
opravdu skvělé. V kategorii mlad-
ší jsme vyhráli! Kuba Rojar, Franti-
šek Žerava, Terezka Dvořáková, 
Hugo Hoetzel a Šimon Svátek si 
odvezli zlatou medaili. Hlídka 
ve složení David Bursa, Klárka 
Langová, Přemysl Marek, Sarah 
Falkenbergová a Jiří Hoetzel ob-
sadila celkové třetí místo. I starší 
děti byly úspěšné. Pro Radimovi-
ce vybojovaly bronzovou medai-
li. A kdo si ji z Osečné odváží? 
Matěj Bradáč, Marie Lesáková, 
Veronika Svátková, Tereza Rösle-
rová a Cyril Žerava. I ostatním 
dětem moc gratulujeme. I když 

obsadili celkové jedenácté a čtr-
nácté místo, tak se snažily, běžely 
s chutí, radostí a to je nejdůleži-
tější. Snad radost z pohybu a ví-
tězství alespoň na chvíli byla dů-
ležitější než mobily, tablety a jiné 
technické vymoženosti. 

Věřím, že zimní přípravu zúro-
číme v jarním kole, které se bude 
konat v Radimovicích. Držte nám 
palce!

Dagmar Šrytrová


